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Geachte raadsleden, 

Hieronder treft u de tekst aan die wij hadden willen presenteren tijdens de 
inspraakronde van de raadsrotonde van 17 september 2015. Wij sturen u 
onderstaande tekst omdat we gisteren geïnformeerd zijn dat geen formele inspraak 
mogelijk is tijdens deze raadsrotonde. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de voetbalverenigingen van Oude IJsselstreek, 

Eric Meijer vv Terborg     
Tonnie Giesen vv SDOUC/ Stichting Sesas 

 

Geachte voorzitter, leden en overige toehoorders van deze raadsrotonde, 

Allereerst dank voor de gelegenheid om te reageren op de plannen en 
ontwikkelingen aangaande het subsidie beleid in onze Gemeente. 

Namens de gezamenlijke 12 voetbalverenigingen, vertegenwoordigd door ruim 4000 
voetballende leden/inwoners van de Gemeente Oude IJsselstreek, willen wij hierbij 
onze zorg uitspreken over de toekomst van de voetbalverenigingen als gevolg van 
specifiek bezuinigingen die ons kunnen treffen.  

Waar gaan onze zorgen over:  

Allereerst 

• De onduidelijkheid waarin we als verenigingen verkeren mede omdat 
onduidelijk is op welke wijze de bezuinigingen invloed gaan hebben op onze 
korte- en lang termijn exploitaties. 

Daarnaast maken we ons zorgen over de .. 

• Haalbaarheid van de bezuinigingen indien die taakstellend is. Wij hebben 
vernomen dat er een totale bezuiniging op ons afkomt van groot € 675.000,-- 
op een totaalsom van rond de € 5.200.000,-- en daarnaast dat deze niet 
evenredig op alle betrokken verrekend gaat worden. 

Wat ook speelt zijn de zorgen rondom afspraken die in het verleden zijn gemaakt.  

• Wat zijn deze, gemaakte afspraken vanuit het verleden waard bijvoorbeeld de 
vastgestelde accommodatie bijdragen die opgenomen zijn in de lange termijn 
exploitatie van onze gebouwen. 
 

• Ook maken we ons zorgen over de tijdslijn waarbinnen dit proces zich afspeelt 
en de wijze waarop dit proces is ingezet. 

Neem hierbij op uw netvlies de volgende tijdslijn; 
 
3 maart 2015 eerste bijeenkomst van diverse geselecteerde 
betrokkenen die als “Denktank Subsidies” fungeert om te proberen 
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handen en voeten te geven aan richtinggevende kaders – 
gemeentelijke context 
 
25 maart 2015 tweede bijeenkomst “Denktank Subsidies” 
 
8 juli 2015 ligt er een “Inspraaknotitie concept beleidsregels nieuw 
subsidiebeleid”  
 
19 augustus 2015 brief aan verenigingen inzake plannen  

Wat baart ons zorgen in dit proces? 

In een  zéér korte periode hebben de bijeenkomsten  plaatsgevonden. 

De daaruit geproduceerde stukken zijn ons toegekomen in de vakantieperiode van 
bestuurders en zomerstop van onze verenigingen. 

Inhoudelijke afstemming tussen de voetbalverenigingen heeft afgelopen maandag 
pas plaats kunnen vinden. 

Met betrokken ambtenaren voor sport binnen onze gemeente heeft nog geen overleg 
plaats kunnen vinden. 

Ons voorstel is om meer tijd te nemen en ons mee te nemen op welke wijze we dit 
proces kunnen bewandelen. Zorgvuldigheid gaat hier voor de snelheid. 

Aangezien er in oktober al door onze Raadsleden een keuze gemaakt/besluit 
genomen dient te worden terwijl wij als vereniging niet weten welke gevolgen dit 
heeft verzoeken wij u als raad over het huidige voorliggende collegevoorstel en 
concepten in oktober nog geen definitief besluit te nemen en dit uit te stellen tot een 
moment dat alle gevolgen inzichtelijk en overzichtelijk zijn. 

Uiteraard zijn wij er van doordrongen dat er bezuinigingen dienen plaats te vinden, 
hierin willen we ook samen met u op constructieve wijze meedenken. Maar u kunt 
begrijpen dat wij op dit moment de consequenties van de “ Proeve van 
basissubsidieregeling voor verenigingen en stichtingen(cultuur, welzijn en sport)” nog 
niet kunnen overzien en u ons in staat moet stellen de concrete gevolgen eerst 
helder  inzichtelijk te krijgen 

Namens de commissie gezamenlijke Voetbalverenigingen Gemeente Oude 
IJsselstreek bieden wij de betrokkenen ook aan alle gesprekken en communicatie via 
ons te laten verlopen, iets dat u veel tijd en energie bespaart t.o.v. het praten met 
iedere voetbalvereniging op zich. 

 

Vertegenwoordigd door:  

 
Eric Meijer vv Terborg     
Tonnie Giesen vv SDOUC/ Stichting Sesas, 

 Leden commissie gezamenlijke voetbalverenigingen Gemeente Oude IJsselstreek  
 


